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Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 10 november 2021). 
 
Recent was er een uitzending op tv waarin werd gezegd dat verbouw van de school voor langere tijd 

wordt uitgesteld. Ons bereiken geluiden dat de school, als dat ook betekent een langer verblijf in 

noodlokalen, dan liever in het oude gebouw blijft. 

 
Vraag 1 

Kloppen de signalen die wij ontvangen en is de verbouwing voor langere tijd uitgesteld? 

 

Vraag 2 

Op welke uitspraak of belofte was het optimisme van de portefeuillehouder tijdens vorige vergadering 

gebaseerd? Tijdens de beantwoording van onze vragen toen, een later verzonden memo en ook in de 

krant gaf de wethouder immers aan vertrouwen  te hebben op een goede afloop. 


